

#Parliaments4thePlanet

# My parliament, my planet!

At the IPU we believe that climate action begins at home. Parliaments and parliamentarians must lead by example before preaching to the people.

That's why we're launching a new campaign called **Parliaments for the Planet** to mobilize parliaments and parliamentarians to act on the climate emergency.

## My parliament!

**Part 1** of the campaign will encourage parliaments and those who work in them to reduce their carbon footprint and become greener.

## My planet!

Overlapping with Part 1 of the campaign, Part 2 will help parliaments step up action through legislation, budgets and, in particular, scrutiny of government measures to implement the Paris Agreement.

Write to [press@ipu.org](mailto:press@ipu.org) and tell us what your parliament is doing for the planet!

→ [ipu.org/parliaments4theplanet](https://ipu.org/parliaments4theplanet)



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

#Parliaments4thePlanet

# Mon parlement, ma planète !

À l'UIP, nous pensons que la lutte contre les changements climatiques commence chez soi. Les parlements et les parlementaires doivent donner l'exemple avant d'essayer de convaincre les gens.

C'est pourquoi nous lançons une nouvelle campagne intitulée **Parlements pour la planète** afin de mobiliser les parlements et les parlementaires pour qu'ils agissent face à l'urgence climatique.

## Mon parlement !

La première partie de la campagne encouragera les parlements et ceux qui y travaillent à réduire leur empreinte carbone et à devenir plus écologiques.

## Ma planète !

Parallèlement à la première partie de la campagne, la deuxième partie aidera les parlements à intensifier leur action par le biais de la législation, des budgets et, en particulier, du contrôle des mesures gouvernementales visant à mettre en œuvre l'Accord de Paris.

Écrivez à [press@ipu.org](mailto:press@ipu.org) afin de nous dire ce que votre parlement fait pour la planète !

→ [ipu.org/parliaments4theplanet](http://ipu.org/parliaments4theplanet)



Union interparlementaire  
Pour la démocratie. Pour tous.